قصة نجاح نيك فيوتتش

ولد في استراليا عام ١٩٨٢، ولد وهو فاقد كل من الذراعين والرجلين، وهذا الذي منعه من الالتحاق بالمدرسة، وكان يشعر بالاحباط والاكتئاب منذ الصغر، ولكن هذا لم يبق طويلًا، والتحق بالمدرسة إلى أن أنهى تعليمه الجامعي وحاول أن ينتحر أكثر من مرة. ولكن جاءت فترة . تحول في حياته، حولته إلى إنسان مفعم بالحيوية والنشاط

Nick Futch's success story

He was born in Australia in 1982. He was born without both arms and legs, and this prevented him from attending school, and he was feeling frustrated and depressed since childhood, but this did not stay long, and he joined school until he finished his university education and tried to commit suicide more than once. But a period of transformation came in his life, which turned him into a lively and energetic person.

بالرغم من أن نيك فيونتش ذو إعاقة، ولكن هذه الإعاقة لم تمنعه عن الوصول إلى أهدافه، حيث أن فيونتش أب لطفلين، وهو من أهم المحاضرين في العالم وأشهرهم. كما أنه يقوم بلعبة الجولف، ومن محبي القراءة بشغف، وأخذ يتعلم العديد من المهارات، وفي ذلك الوقت قرر أن يعيش حياة عادية مثل البشر العاديين، ومن المهارات التي اكتسبها معرفة الكمبيونر، وتعلم الكتابة، وقام بممارسة العديد من الألعاب مثل لعبة النتس، بالإضافة إلى السباحة

Although Nick Vuitch has a disability, this disability did not prevent him from achieving his goals, as Vutech is a father of two children, and he is one of the most important and famous lecturers in the world. He also plays golf, and loves to read with passion, and he learned many skills, and at that time he decided to live an ordinary life like ordinary people, and from the skills he acquired computer knowledge, he learned to write, and he played many games such as tennis, in addition to swimming.

عندما كان فيوتتش في الجامعة، كان يخاطب أصدقائه بالجامعة وصار شخص مؤثرًا، وهذه كانت من أهم طموحاته، إلى أن وصل إلى نجاح كبير وأصبح أشهر محاضر في العالم قصة فيوتتش تعطي درس لمن بيأس عندما يتعرض إلى أى فشل أثناء تخطيه أول خطوة في حياته .ولم ينجح

When Vuitch was at the university, he was addressing his friends at the university and became an influential person, and this was one of his most important ambitions, until he reached great success and became the most famous lecturer in the world. The story of Futch gives a lesson to those who despair when they suffer any failure while skipping the first step in their life and fail to succeed.